
 

CoMedia ry 

Hallituksen kokous 3/2025 

Aika: 4.2.2025 klo 9 

Paikka: D115 + Zoom 

 

Jakelu:  

Lassi Ojanperä, Riia Pulkkinen, Aada Keronen, Elisa Keinonen, Lotta 
Naumanen, Saana Sammalo, Sanni Rytkönen, Alina Sydänlammi, Venla 
Mäkelä, Viivi Korhonen, Iiris Pernu, Julius Pentti 

 

ESITYSLISTA 

§1 Kokouksen avaus 

Esitys:  Kokous avataan ajassa  

Päätös:  Kokous avattiin ajassa 9.04. 
 

§2 Osallistujien toteaminen 

Esitys:  Todetaan läsnä olevat osallistujat. 

Päätös: Läsnä olivat Lassi Ojanperä, Riia Pulkkinen, Aada 
Keronen, Elisa Keinonen, Lotta Naumanen, Saana Sammalo, 
Sanni Rytkönen, Alina Sydänlammi, Venla Mäkelä, Viivi 
Korhonen, Iiris Pernu, Julius Pentti 
 

§3 Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 

Esitys:  Valitaan pöytäkirjantarkastajat ja ääntenlaskijat. 

Päätös:  Valittiin pöytäkirjantarkistajiksi ja ääntenlaskijoiksi Sanni 
Rytkönen ja Iiris Pernu. 

 

§4 Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

Esitys:  Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

Päätös: Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
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§5 Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi 

Esitys:  Hyväksytään esityslista työjärjestykseksi.   

Päätös: Hyväksyttiin esityslista työjärjestykseksi. 

 

§6 Viimeaikaiset kulut ja suuremmat (yli 50€) tulot 

Esitys:  Hyväksytään viimeaikaiset kulut ja suuremmat tulot 

Viimeaikaiset kulut ja suuremmat (yli 50€) tulot: 

 

- Sanni Rytkönen -80,00€ 

- Lassi Ojanperä -400,00€ 

 

Tarkemmin: 

- Sanni Rytkönen -80,00€ —> kulukorvaus: Cololle ostetuista 
verhoista 

- Lassi Ojanperä -400,00€ —> kulukorvaus: Hallitusmökki, 
virkistysraha 

 

Päätös: Hyväksyttiin viimeaikaiset kulut ja suuremmat tulot 

 

Viimeaikaiset kulut ja suuremmat (yli 50€) tulot: 

 

- Sanni Rytkönen -80,00€ 

- Lassi Ojanperä -400,00€ 

 

Tarkemmin: 

- Sanni Rytkönen -80,00€ —> kulukorvaus: Cololle ostetuista verhoista 

- Lassi Ojanperä -400,00€ —> kulukorvaus: Hallitusmökki, virkistysraha 



 

 

§7  Ilmoitus- ja ajankohtaiset asiat 

Esitys:  Käydään läpi ilmoitus- ja ajankohtaiset asiat.  
 

- Kertakäyttömukeista eroon hallituksen osalta 

Päätös: Käytiin läpi ilmoitus- ja ajankohtaiset asiat. Päätettiin, että 
hallituksen jäsenet tuovat omat mukit Cololle kertakäyttömukien 
vähentämiseksi. 

 

§8 Hallituksen keskustelut 

Esitys:  Käydään keskustelua puheenjohtajiston ja 
hallituslaisten yksilökeskusteluista ja niiden aikatauluista. 

Päätös: Käytiin keskustelua yksilökeskusteluista ja päätettiin, 
että puheenjohtaja Lassi laittaa Excel-taulukkoon varattavissa 
olevat ajat hallituksen tietoon.  

 

§9 Wykypäivien edustus 

Esitys:  Wykypäivät ovat kutsuneet CoMedian hallituksen 
pitämään rastia tapahtumaan. Keskustellaan tapahtumaan 
osallistumisesta, rastiaktiviteetista sekä etuostolipuista. 

Päätös: Käytiin keskustelua aiheesta. Päätettiin osallistua 
pitämään rastia. Osallistutaan aktiviteetilla “reiviteltta” 
Edustusbudjetti on 30 €. Etuostoliput on arvottu. 

 

§10 Käteisvaratilanne 

Esitys:  CoMedian puheenjohtaja sai pari viikkoa sitten tietää 
aikaisempien hallituksen merkitsemättömistä koronan aikaisista 
käteisvaroista, joita ei oltu merkitty kirjanpitoon. Käteiset ovat 
vastaanotettu takaisin. Puheenjohtaja esittää, että käteiset 
merkitään kirjanpitoon. 

 Päätös:  Päätettiin, että käteiset merkitään kirjanpitoon.  

 

§11  Pankin vaihto 



 

Esitys:  Talousvastaava esittää, että CoMedia vaihtaa pankkia 
nykyisestä Säästöpankista Holviin. Keskustellaan pankin 
vaihdosta. 

Päätös: Asiasta keskusteltiin, ja päätettiin, että CoMedia ry 
vaihtaa pankkia Säästöpankista Holviin.   

 

§12 Tulevat tapahtumat 

Esitys:  Käydään läpi tulevat tapahtumat 

- Yökylä-kaverisitsit 
- Mäenlaskut 
- C-sählyt 
- Vapputapahtumat 
- Korttipaja 
- Excursio 
- Muut hyvinvointitapahtumat 

Päätös: Käytiin läpi tulevat tapahtumat: 

- Yökylä-kaverisitsit järjestetään 5.2. Tapahtumavastaava 
kertoi, että kaikki on kunnossa.  

- Mäenlaskut järjestetään 20.2. Projektivastaava kertoi, että 
pian aloitetaan tapahtuman mainonta. Suunnittelu on 
hyvässä vaiheessa.  

- C-sählyt 6.3. Tila on hankittu ja haalarimerkit on tilattu.  
- Vapputapahtumat: Hallinnoijien kanssa on tavattu 

sitseihin liittyen ja suunnittelut jatkuvat.  
- Korttipaja: Tyhy Iiris kertoi, että visut ovat valmiina. Vennin 

kanssa on sovittu tapahtumasta, Selvitetään. voisiko 
tapahtumaan saada sponsoria askartelutarvikkeiden 
hankkimiseen.  

- Excursio: Suunniteltu järjestettävän  3.- 4.3. Muut 
viestinnän ainejärjestöt on kutsuttu.  

- Ääniaallot - risteily: Päätettiin, että ehdotetaan 
ajankohdaksi 23.-24.3.   

- Muut hyvinvointitapahtumat: Vaasan Kendoseura on 
kutsunut meidät kokeilemaan lajia. Ehdotetaan viikolle 11. 

- Kopo Viivi suunnittelee Hengailua henkilökunnan kanssa 
-tapahtumaa Venniin.  
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§13 Muut esille tulevat asiat 

Esitys: Käydään läpi muut esille tulevat asiat 

Päätös:  Käytiin läpi muut esille tulevat asiat:  

- Merkitään tiedoksi, että cokouksia ehdotettiin 
järjestettävän toisinaan iltaisin tiistaiaamun sijaan. 
Aiheesta keskusteltiin.  

- Campin päätoimittaja Lotta ilmoitti, että vuoden 
ensimmäisen Campin pitäisi ilmestyä helmikuun aikana. 

 

§14  Seuraava kokous ja kokouksen päättäminen 

Esitys: Päätetään seuraavan kokouksen ajankohdaksi  

Päätös:  Päätettiin seuraavan kokouksen ajankohdaksi 18.2. klo 
9. 

 

 

Kokous päätettiin ajassa 9.59.  

 

 

 

 

 

 

 

 

           

          Lassi Ojanperä       Riia Pulkkinen 

          Puheenjohtaja            Sihteeri 
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Olemme Vaasassa 10.2.2025 tarkastaneet tämän pöytäkirjan ja todenneet 
sen kokouksen kulkua vastaavaksi.  

 

 

 

 

 

                    

 

   Sanni Rytkönen                   Iiris Pernu  

Tapahtumavastaava              Työelämä- ja hyvinvointivastaava 
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